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MONDELINGE VRAAG H-1023/07
voor het vragenuur van de vergaderperiode van januari 2008
ingediend overeenkomstig artikel 109 van het Reglement
van Milan Gaľa
aan de Commissie

Betreft: Hervorming auteursrechten

Ik heb de Commissie gevraagd waarom zij heeft besloten de hervorming van de auteursrechten uit te 
stellen en wanneer zij van plan is op deze kwestie terug te komen (H-0147/07). In haar schriftelijk 
antwoord van 13 maart 2007 zegt de Commissie dat zij "de ontwikkelingen [nauwgezet zal] volgen " 
en "de wisselwerking tussen heffingen en digitale diensten en de informatietechnologiesector in het 
algemeen [zal] blijven evalueren".

Na acht maanden zie ik tot mijn teleurstelling geen enkele beweging in verband met hervorming van 
het auteursrecht door de Commissie. Ik vrees dat de Commissie aan de hervorming van het 
auteursrecht niet de prioriteit verleent die zij verdient.

Kan de Commissie dus mededelen welke tastbare resultaten haar in haar antwoord van maart 2007 
aangekondigde toezicht- en evaluatiemaatregelen tot dusverre hebben opgeleverd? Wat zijn de 
volgende concrete maatregelen die worden genomen en kunnen wij ervan uitgaan dat de Commissie 
specifieke maatregelen neemt om de zeer dringend noodzakelijke hervorming van het auteursrecht 
aan te pakken?
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